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SZKOŁA KIEDYŚ I DZIŚ
  CO Z TYM GOETLEM ?



AUTOR O TYTULE
GETLOWSKI ŚWIATOPOGLĄD to tytuł naszej gazetki szkolnej. 
Jestem autorem tytułu, dlatego pozwolę sobie krótko przedstawić jego sens .

Getlowski nawiązuje do nieoficjalnej nazwy naszej szkoły w środowisku lokalnym,
miejsca, gdzie spędzamy większość swojego młodzieńczego życia, i oznacza - nasz,
indywidualny, charakterystyczny dla uczniów Zespołu Szkół im. Walerego Goetla w
Suchej Beskidzkiej.

Światopogląd ujmuje naszą wizję świata, który nas otacza, nasze sprawy, nasz punkt
widzenia, nasze stanowisko. 

Chciałbym, aby tematy artykułów w naszej gazetce skupiały się wokół młodzieńczych
wartości, naszych pasji i problemów czy wydarzeń z życia szkolnego lub przestrzeni
publicznej. Ważne, aby poruszać to, co interesuje , niepokoi ludzi w naszym wieku.
Prowadzący gazetkę szkolną będą dzielić się swoimi refleksjami o tym zabieganym
świecie, w którym o istnieniu człowieka często świadczy internetowy like lub wirtualna
łapka.
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    Oddajemy dziś w Wasze ręce pierwszy numer naszej gazetki szkolnej GETLOWSKI ŚWIATOPOGLĄD.
Znajdziecie w nim  aktualności, ciekawe wywiady, sprawozdania i reportaże okraszone zdjęciami. 
W biuletynie będzie chwila rozrywki w postaci krzyżówki autorstwa naszych uczniów.
Koniec roku jest czasem podsumowań, refleksji nad minionym i spoglądaniem w przyszłość. 
   Chcemy życzyć z tej okazji Wam, Rodzicom, Nauczycielom i Uczniom, szczęśliwego czasu w rodzinie
nie tylko  podczas Bożego Narodzenia.

    Niech radość towarzyszy Wam zawsze  w   zbliżającym się  roku 2024!
    Niech towarzyszy Wam zdrówko i pomyślność!
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Panie Dyrektorze, co Pan sądzi o uczniach naszej szkoły?
Większość z nich to ambitni młodzi ludzie, którzy kiedyś godnie nas zastąpią w życiu społeczno-gospodarczym.
Niestety, bardziej widoczne są złe przykłady uczniów, którzy sprawiają problemy wychowawcze lub wchodzą w
konflikty z prawem. Taki stan rzeczy daje społeczeństwu nieprawdziwy obraz współczesnej młodzieży, którą od
poprzednich pokoleń odróżniają jedynie możliwości, jakie daje współczesny świat. 

Jakie miał Pan plany zawodowe przed objęciem stanowiska dyrektora?
Większość ludzi kojarzy moje wykształcenie z faktem posiadania przeze mnie stopnia naukowego doktora nauk
technicznych, a ja jestem przede wszystkim inżynierem mechanikiem. Swoją karierę zawodową rozpocząłem od
pracy w biurze projektowym, gdzie projektowałem maszyny dla przemysłu hutniczego. Uwielbiam projektować i
konstruować różnego rodzaju urządzenia i pojazdy. Wyznaję zasadę, że „potrzeba jest matką wynalazków”.
Kolejną, bardzo ważną część mojej aktywności życiowej stanowi zaangażowanie na rzecz samorządu lokalnego
Gminy Zawoja. Obecnie kończę trzecią kadencję radnego tej gminy. W roku 2010 pełniłem również funkcję
wicewójta. Moje zainteresowanie samorządem zaczęło się w czasach, kiedy byłem uczniem. Później
kontynuowałem je na studiach. Byłem między innymi przewodniczącym Wydziałowej Rady Samorządu
Studentów Wydziału Mechanicznego Politechniki Krakowskiej i jednocześnie Przewodniczącym Rady Osiedla
Domów Studenckich PK. Działałem również w Porozumieniu Uczelni Krakowa, a nawet byłem delegatem
Krakowa do Parlamentu Studentów RP. Stąd wynikało moje zainteresowanie i plany związane z Parlamentem
RP. 

Ile lat Pan jest dyrektorem?
Pełnię funkcję Dyrektora Zespołu Szkół im. Walerego Goetla
 w Suchej Beskidzkiej i Makowie Podhalańskim siódmy rok.

Do jakiego technikum w naszej szkole Pan uczęszczał?
Było to technikum mechaniczne o profilu naprawa
 i eksploatacja pojazdów samochodowych (skrót 
– technikum samochodowe).

Jakich przedmiot�w Pan uczy w naszej szkole?
Są to głównie przedmioty związane z technologią napraw pojazdów samochodowych (w tym również zajęcia
praktyczne) oraz dotyczące technologii mechanicznej oraz podstaw konstrukcji maszyn. 

Jakie są wady uczni�w, według Pana?
Największą wadą uczniów, jaką na co dzień dostrzegam,, jest brak zaangażowania sporej ich części w to, co się
dzieje na lekcji. Wynika to w głównej mierze z braku motywacji do nauki, do czego może przyczyniać się obecna
sytuacja na rynku pracy. Część uczniów wychodzi z założenia, że niezależnie od posiadanych umiejętności
dostanie dobrze płatną pracę. Problem polega na tym, że tegoroczni absolwenci spędzą na rynku pracy około
40 lat. Jak będzie wyglądał rynek pracy w roku 2060? Trudno jest nam dzisiaj zgadywać. Jaką wartość będzie
miało wówczas wykształcenie? Podejrzewam, że bardzo dużą. Szczególnie dzisiejsi uczniowie będą wówczas
około 60 -letnimi ludźmi, którzy niekoniecznie będą mieli tyle siły, żeby wykonywać prace fizyczne.

DR. INŻ. SŁAWOMIEREM KUDZIĄ
WYWIAD Z  DYREKTOREM
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Czy lubi Pan swoją pracę?
Tak. Nauczyciel to inżynier ludzkich życiorysów. Nie ma lepszego zawodu.
Jakie ma Pan Dyrektor plany rozwoju Goetla w tym roku szkolnym?
W najbliższym czasie w naszej szkole utworzone zostanie Branżowe Centrum
Umiejętności dla dziedziny spedycji. Będziemy wśród 120 szkół w Polsce, które
utworzą tego typu placówki oświatowe. W tym kontekście warto wspomnieć, że w
Polsce mamy ponad 380 powiatów. Niezależnie od BCU zamierzamy rozwijać Centrum
Kształcenia Zawodowego, w którym planujemy prowadzenie dużej ilości bezpłatnych
kursów dla naszych uczniów. Planujemy również organizację podwórka szkolnego w
otoczeniu pomnika naszego patrona oraz budowę nowego (głównego) wejścia do naszej
szkoły od strony tego podwórka. Wśród zawodów, które w najbliższej przyszłości
znajdą się w ofercie naszej szkoły jest technik urządzeń i systemów energetyki
odnawialnej.Tych planów jest oczywiście jest dużo więcej, ale nie mogę o
wszystkich mówić publicznie.

Czy będą jakie� wymiany zagraniczne?
Kontynuujemy współpracę ze szkołą w Rodalben w Niemczech. Zostaliśmy zaproszeni
do współpracy w ramach programu Erasmus + z jedną ze szkół z Francji (wymiana ta
dedykowana jest dla zawodu technik usług fryzjerskich). Będziemy również
organizować wizyty zawodoznawcze do niemieckich przedsiębiorstw i centrów
kształcenia zawodowego. Zastanowimy się również nad odnowieniem współpracy ze
szkołą z Twardoszyna na Słowacji.

Jakie są priorytety edukacyjne Goetla w tym roku szkolnym?
Przygotowanie kursów w BCU i CKZ.
Co Pan Dyrektor planuje w zakresie inwestycji w naszej szkole?
W przyszłym roku oddamy do użytku plac manewrowy do nauki jazdy kategorii od B1
do C+E. Wybudujemy nowy budynek Branżowego Centrum Umiejętności. Wyposażenie BCU
i CKZ w nowe pojazdy i urządzenia sprawi, że pod tym kątem będziemy najlepiej
wyposażoną szkołą nie tylko w Polsce, ale najprawdopodobniej również w Europie. W
przyszłym roku przeprowadzimy również gruntowny remont dachu naszej szkoły w
Makowie Podhalańskim.

Co  Pan lubi najbardziej w swojej pracy?
Możliwość zmiany świata wokół siebie.

Co chciałby Pan Dyrektor zmieni� w szkole?
Motywację moich uczniów do nauki oraz programy nauczania.

Co musi robi� dyrektor na co dzie�?
Uważać.

Jakie nowo�ci dla uczni�w są planowane w szkole?
Kursy, wyposażenie, nowa baza lokalowa, 
nowy kierunek kształcenia…

Jak szkoła zamierza poprawi� komunikację z uczniami?
Czekam na propozycje Samorządu Uczniowskiego.



    Czy planuje Pan Dyrektor jakie� dodatkowe dni wolne dla uczni�w w tym roku szkolnym?
Tak. Głównie w czasie matur i egzaminów z kwalifikacji zawodowych.

Jakie �rodki i inicjatywy są podejmowane, aby promowa� r�wno�� i tolerancję w�r�d naszych uczni�w?
Wszyscy uczniowie naszej szkoły są traktowani na równych zasadach. W czasie rekrutacji
nie zamykamy przed nikim drzwi do naszej szkoły.

Jakie inicjatywy podejmuje szkoła w zakresie rozwijania umiejętno�ci społecznych i emocjonalnych uczni�w?
W ZS im. W. Goetla prężnie działa Samorząd Uczniowski. Od kilku lat zatrudniamy
psychologa. W ostatnim czasie oddaliśmy do użytku siłownię. W tym miesiącu oddaliśmy
do użytku również wirtualną strzelnicę. W szkole prowadzone są różnego rodzaju akcje
społeczne, w tym między innymi Getlowska Paczka.

Jak zmieniła się nasza szkoła na przestrzeni lat, według Pana Dyrektora?
Chyba na lepsze. Niestety, nie jestem jednak obiektywny w tej ocenie. Przede wszystkim
jest nas zdecydowanie więcej; zarówno nauczycieli i pracowników niepedagogicznych, jak
również uczniów. Wprowadziliśmy z powodzeniem do oferty naszej szkoły 7 kierunków
kształcenia. Są to: technikum pojazdów samochodowych, spedycyjne, transportu
drogowego, programistyczne, usług fryzjerskich, spawalnictwa oraz BSI kierowca
mechanik. Utworzyliśmy dodatkową lokalizację w Makowie Podhalańskim. Zbudowaliśmy
kompleks boisk. Utworzyliśmy dwie siłownie oraz wirtualną strzelnicę. Wyposażyliśmy
CKZ w instalację fotowoltaiczną. Zmodernizowaliśmy wiele pracowni zawodowych.
Stworzyliśmy flotę szkolnych samochodów. Przywróciliśmy do szkoły ośrodek szkolenia
kierowców. Budujemy plac manewrowy. Organizujemy w naszej szkole Branżowe Centrum
Umiejętności dla dziedziny spedycji.

 Proszę doko�czy� zdanie:
 Gdybym nie był nauczycielem, to zostałbym… konstruktorem motoryzacyjnym lub posłem.

 Czy Pan Dyrektor planuje wprowadzenie następnych nowych kierunk�w kształcenia w Goetlu?
Tak. Technik urządzeń i systemów energetyki odnawialnej.

Jakie są największe sukcesy szkoły w ciągu ostatnich lat?
Absolwenci.

Jakie �rodki podejmuje szkoła, aby zapewni� bezpiecze�stwo i dobre samopoczucie uczni�w?
Punkty gastronomiczne, w tym automaty, siłownie, strzelnica, boiska. W przyszłości
planujemy zorganizować podwórko szkolne.

 Pan Dyrektor kieruje największą szkołą ponadpodstawową w powiecie suskim. Co jest największą trudno�cią w
kierowaniu taką plac�wką?
Zapewnienie odpowiedniego stanu technicznego obu kompleksom szkolnym.

Jakie hobby ma Pan Dyrektor?
Przyroda.

 Ulubiona Pana potrawa?
Kołacz zawojski (na gorzko).



Wymarzony samoch�d?
Jako człowiek, który zawodowe życie poświęcił motoryzacji, staram się o nim nie
marzyć. Gdybym jednak miał wybrać jakąś markę, to byłoby to Lamborghini. Oczywiście
mam na myśli nie producenta samochodów, ale ciągników rolniczych.

Jak wspomina Pan swoich nauczycieli ze szkolnych lat, a może niekt�rzy nadal uczą w naszej szkole?
Wspominam tylko dobrze. Troje moich nauczycieli pełniło i pełni funkcje
wicedyrektorów naszej szkole. Wielu z nich dzisiaj nadal pracuje w naszym zespole
szkół. Moi nauczyciele ukształtowali nie tylko moje zawodowe życie. Wielu z nich to  
niedoścignione wzorce. Mój doktorat swoją genezę ma również w naszej szkole. W
czasach kiedy byłem uczniem technikum, Dyrektorem Zespołu Szkół Zawodowych im.
Walerego Goetla w Suchej Beskidzkiej był mój nauczyciel rysunku technicznego, dr
inż. Czesław Haliżak.

 Jakie wydarzenie ze swoich szkolnych lat wspomina Pan Dyrektor z rado�cią i sentymentem ?
Najdłużej będę pamiętać jasełka szkolne, które organizowaliśmy w piątej klasie.
Grałem w nich rolę pastuszka i solo przed całą szkołą śpiewałem kolędę „Oj maluśki,
maluśki”.
Największym moim sukcesem była wygrana konkursu na najlepszą pracę dyplomową na
etapie wojewódzkim (I miejsce w województwie bielskim), a przede wszystkim na
etapie krajowym (I miejsce w Polsce i tytuł „Technik 97”). Z kolegami zbudowaliśmy
gąsienicowe układy bieżne do Polskiego Fiata 126 P. Bardzo podobne do tych, które
dzisiaj stosuje się w quadach. W tamtych czasach nikt jeszcze o istnieniu quadów
nie wiedział, zatem również gąsienicowe układy bieżna do samochodu były konstrukcją
niezwykle innowacyjną.

Ulubionym Pa�skim przedmiotem…
Silniki spalinowe.

Czy je�li byłaby taka możliwo��, to wr�ciłby Pan Dyrektor jako ucze� do Goetla? Je�li tak lub nie, to dlaczego?
Nie chcę nigdzie wracać, bo to wiązałoby się z utratą tego, co mam obecnie.
Najważniejsza jest dla mnie moja najbliższa rodzina, której w czasach uczniowskich
nie miałem.

Kto jest i dlaczego Pana autorytetem?
Autorytetem moralnym – Jan Paweł II.
Autorytetem dyrektorskim – mgr inż. Andrzej Wągiel.
Autorytetem nauczycielskim (jednym z wielu) – dr inż. Czesław Haliżak.
Wzorcem męskości – mój tata Kazimierz Kudzia.

Panie Dyrektorze, co w życiu młodego człowieka powinno być priorytetem?
Poważne planowanie przyszłości i pełna determinacja w realizacji tego planu.

   Przedstawiony wywiad to odpowiedzi na  pytania, których autorami są nasi uczniowie.

    Dziękujemy Panu Dyrektorowi za  poświęcony czas  i za interesujący wywiad!



O NASZYM PATRONIE SZKOŁY
 Z PERSPEKTYWY UCZNIA

    W historii Zespołu Szkół im. W. Goetla w Suchej Beskidzkiej zapisaliśmy
uroczyste  odsłonięcie POMNIKA PATRONA SZKOŁY, które odbyło się 
w dniu 6 listopada 2023 r.
     Pamięć o profesorze Walerym Goetlu uczciliśmy na łamach naszej gazetki wierszem
i refleksjami uczniów.

Jesiennym poniedziałkiem uczniowie się
zebrali i Pomnik Walerego Goetla podziwiali.
Dyrektor dumny ze swoich uczniów 
i szkoły odsłania Pomnik Patrona,
by uczcić Jego wspaniałości.

Patron nasz człowiekiem był wielkim.  
Osiągnięć miał na pęczki,
ale Jego największa duma to szkoła Jego imienia 
w górzystych stronach…

 Pewnego dnia Walery Goetel powiedział:
 ... zdobywanie góry jest sztuką miłości,
 motywem tożsamości, tworzeniem siebie...
 I tak każdy uczeń naszej szkoły
 pod  opieką profesora Walerego Goetla 
wspina się na szczyty niedokonanego..

  WALERY GOETEL
był zdeterminowanym
podróżnikiem. Imponujące, że
mimo wielu trudności nigdy nie
rezygnował ze swoich
naukowych pasji  dla dobra
ludzkości. Urodził się w Suchej
Beskidzkiej, więc  jest dla mnie
ważną osobowością mojego
miasta.

Cenię profesora Walerego Goetla za  jego fascynację
geografią i przyrodą. Jego determinacja w badaniach
terenowych pokazuje, jak pasja może być źródłem
niekończącej się wiedzy. Patron mojej szkoły
motywuje mnie do odkrywania świata i rozwijania
własnych zainteresowań.



Dla mnie Walery Goetel jest symbolem pasji do nauki i zaangażowania w ochronę
przyrody. Jego działalność inspiruje mnie do dalszego rozwoju i podejmowania działań 
na rzecz ochrony środowiska.

Walery Goetel jest wzorem
do naśladowania. Jest on
człowiekiem zawziętym 
i zdeterminowanym, także  
stroniącym od wszelkiego
rodzaju używek, co w
dzisiejszych czasach może
budzić podziw.

Goetel jest inspiracją, wzorem naukowca pełnego pasji
 do odkrywania otaczającego go świata. Przyjacielem
przyrody i miłośnikiem naszych polskich gór. Nigdy się nie
poddał w walce o dobro środowiska, zachowując przy tym
równowagę rozwoju.

Urodziłem się jako jeden z tych,
 którzy mają ciekawość świata. 



JASIEK MELA
 W MURACH NASZEJ SZKOŁY

  Kim jest Jasiek Mela?
Na naszych lekcjach wychowania do
życia w rodzinie Jasiek Mela jest
często stawiany jako wzór odwagi i
determinacji. Nasi uczniowie mieli
okazję zobaczyć go twarzą w twarz
w Krakowie, gdzie poruszał tematy
takie jak wyznaczania sobie celów
i autorytety
  Jan Mela to polski podróżnik i
działacz społeczny. Najmłodszy w
historii zdobywca dwóch biegunów w
jednym roku, a zarazem pierwsza
osoba z niepełnosprawnością, która
tego dokonała. Dostał wiele
nagród, a wśród nich w  2004 roku
nagrodę Człowiek bez barier oraz
Kolos w kategorii wyczynu roku, za
zdobycie w jednym roku, w wieku 15
lat, obu biegunów Ziemi. W 2013
roku premierę miał film pt. Mój
biegun, oparty na życiorysie Meli.
  Jan Mela jest założycielem i
prezesem fundacji Poza Horyzonty.

 Tematy rozmów z naszym gościem

   W tym roku szkolnym osiem klas naszej szkoły z
wychowawcami wzięło udział w projekcie Dobry
Temat.
   Projekt ma na celu badanie opinii  społeczeństwa w
zakresie  rozległych sfer życia i kultury. Badania
obejmują różne dziedziny, od literatury po sprawy
społeczne. Priorytetem projektu jest zwiększenie
świadomości społecznej na temat znaczenia
wybierania mądrych, wartościowych tematów do
dyskusji. Fundacja Wpłyń na Głębie zakłada, że
projekt przyczyni się do tworzenia treści, które
inspirują do refleksji i działania na rzecz
pozytywnych przemian społecznych.
   W ramach projektu zaplanowane są spotkania z
Jaśkiem Melą.  W naszej szkole Jasiek złożył wizytę w
dniu 15. 12. 2023 r. Wszyscy uczestnicy mieli wielkie
oczekiwania. Taki bohater w murach naszej szkoły!
Otwartość i mądrość Gościa spotkała się z ogromnym
szacunkiem i zainteresowaniem naszych uczniów,
którzy zadawali mu liczne pytania dotyczące
motywacji do przezwyciężania życiowych trudów,
slabości, aby osiągnąć wymarzone cele.



PROJEKT 
CUDZE 

CHWALICIE,
 SWEGO 

NIE ZNACIE

   W dniu 14 listopada 2023 r. w naszej szkole zainaugurowany został projekt
CUDZE CHWALICIE, SWEGO NIE ZNACIE. 
   Ma on charakter cyklicznych spotkań z wybitnymi osobowościami, w różnych
dziedzinach kultury, nauki i sportu, reprezentującymi nasz region. Spotkania będą
odbywać się dwa razy w roku szkolnym i będą miały charakter interaktywny.
Uczniowie naszej szkoły będą mieli możliwość zapoznania się z dorobkiem i
osiągnięciami zaproszonych gości, a także dyskusji z nimi o ich karierze i
sukcesach. Projekt przyczyni się do rozwijania indywidualnych pasji,
predyspozycji i zainteresowań naszych podopiecznych. 
Koordynatorami projektu są: Katarzyna Głuc, Elżbieta Małysa, Barbara Marszałek –
Kotula, Anna Sikora.
  Pierwszym zaproszonym gościem była Pani Irena Małysa – pisarka z Makowa
Podhalańskiego, autorka bestsellerowych kryminalnych powieści: W cieniu Babiej
Góry, Więcej niż jedno życie, Daleko od Babiej Góry. 
   Spotkanie rozpoczął Pan dr inż. Sławomir Kudzia, Dyrektor Zespołu Szkół im.
W. Goetla, wraz z prowadzącymi - Pawłem Capkiem i Alexandrem Chmielarskim  
( uczniwie klasy 3 MT ). Podczas swobodnej, czasem żartobliwej rozmowy
autorka opowiedziała o tym, jak powstała jej pierwsza książka i jak prawdziwe
historie, postacie i miejsca stają się inspiracją dla jej twórczości. Zdradziła, w jaki
sposób godzi pisanie z życiem rodzinnym, pracą, innymi swoimi pasjami, jakimi są
np. podróże. 
Uczniowie przygotowali góralską oprawę muzyczną, która świetnie
wkomponowała się w klimat spotkania. 
   Ciekawostką jest, że Dyrektor Naszej Szkoły jest pomysłodawcą i współtwórcą
pomnika ofiar katastrofy lotniczej opisanej w powieści W cieniu Babiej Góry,
znajdującego się na Policy w Zawoi. Natomiast reprodukcja elementu samolotu
znajdującego się obok granitowych tablic z nazwiskami ofiar została wykonana
również w naszej szkole, w ówczesnych szkolnych warsztatach.
   Uczestnicy spotkania pytali pisarkę o kwestie związane z dokumentacją
powieści, a przede wszystkim interesowali się jej najbliższymi zamierzeniami
literackimi.
   Spotkanie upłynęło w sympatycznej, ciepłej atmosferze. Nie zabrakło czasu na
prywatne rozmowy, osobiste dedykacje i autografy.

                                                                               Redakcja



 Pełnienie funkcji przewodniczącej
Samorządu Uczniowskiego jest dla mnie
ogromnym zaszczytem. Działalność
samorządu polega na tworzeniu
korzystnej przestrzeni dla rozwoju
osobistego uczniów. Zdecydowałam się
na nią, aby pomagać realizować pasje
uczniów,a przede wszystkim godnie ich
reprezentować.

 Julia Sala, klasa 4 TF 

 Działalność w Samorządzie
Uczniowskim jest dla mnie możliwości
aktywnego zaangażowania się w życie
szkoły. To nie tylko szansana
wyrażanie swoich pomysłów, ale
również okazja do współtworzenia
przyjaznej atmosfery w szkole. Każdy
z nas ma coś do wniesienia, co
sprawia, że to doświadczenie jest dla
mnie inspirujące i wartościowe.

                                                                 
Nikola Matysiak, klasa 2 TP

    Działalność w Samorządzie
Uczniowskim to dla mnie przede
wszystkim organizacja różnych wydarzeń
oraz planowanie, co można zrobić w
najbliższym czasie dla całej
społeczności uczniowskiej. Szczerze
mówiąc,nigdy nie sądziłem, że mógłbym
być na tak zaszczytnym stanowisku.
Cieszę się, że mogę działać dla dobra
innych, a przez to rozwijać swoje
zainteresowania i zdolności.
Wierzę, że przygoda w tej organizacji
wiele mnie nauczy. Mam również
nadzieję, że będę godnym
reprezentantem wszystkich uczniów.

          Artur Kluzik, klasa 2 TP 



KILKA SŁÓW OD SAMORZĄDU
UCZNIOWSKIEGO

i

 Stanowisko opiekuna Samorządu
Uczniowskiego powierza nauczycielowi
Dyrektor Szkoły. Tę zaszczytną funkcję
pełnię w naszej szkole niezmiennie od 6
lat z pełnym zaangażowaniem  
i satysfakcją, zawsze kierując się
przede wszystkim dobrem uczniów.
Osobiście uważam, że działania
samorządowe przyczyniają się do rozwoju
osobistego uczniów. Pełnienie różnych
funkcji samorządowych pozwala na
kształtowanie dojrzałości,
odpowiedzialności uczniów, a także ich
kompetencji społecznych, które  
w przyszłości będą mogli wykorzystać
przykładowo w pracy zawodowej. Dla mnie
to również niesamowite doświadczenie,  
z którym wiąże się ogromna
odpowiedzialność. 
Dziękuję Dyrekcji za zaufanie, a uczniom
za każde dobro, którego doświadczyłem  
w czasie naszej wieloletniej, owocnej
współpracy. Mam nadzieję, że nadal będę
mógł kontynuować tę wspaniałą przygodę.

 mgr Adrian Świerkosz
i

     Samorząd Uczniowski ma za
zadanie przede wszystkim łączyć
społeczność szkoły, wytwarzać
więź grupową i budzić poczucie
wspólnoty. Tworząc przyjazną
atmosferę w szkole, staram się
wzbogacać tradycje szkoły, a
także zaspokajać potrzeby ogółu
uczniów. Czuję się zaszczycona,
że mogę pełnić funkcję opiekuna
Samorządu Uczniowskiego. Lubię
kontakt z młodzieżą, która
zawsze dostarcza mi pozytywnych
emocji I dzięki temu znajduję w
sobie niespożyte pokłady do
dalszego działania.

    mgr Natasza Rembielak



Krzyżówka o naszej szkole 

Poziomo
2. Jak nazywa się sklepik szkolny obok
mediateki?
5. Co znajduje się naprzeciw wejścia
do budynku szkoły w Suchej Beskidzkiej?
6. Ilu jest dyrektorów Goetla ?

8. Atrybut uczniów Goetla.

Pionowo
1. Czyj pomnik odsłonięto 6 listopada 2023r?

2. Jaki turniej sportowy jest tradycją z okazji
mikołajek?
3. Jaka instytucja sąsiaduje z makowską szkołą?
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11. Czyj napis widnieje na murach naszej szkoły?

13. W jakim miesiącu w tym roku szkolnym
maturzyści mają studniówkę?
15. Znajduje się na podłodze  korytarza w szkole.

17. Jaka tablica znajduje się w sali 210?

18. Co znajduje się obok Goetla w Suchej?

22. Która piekarnia ma budkę obok naszej szkoły?

4. Nazwisko nauczyciela, który jest administratorem szkoły.

7. Jakiej marki samochód ciężarowy  jest własnością naszej szkoły?

9.  Ile jest. sal informatycznych w suskim budynku szkoły?

10. Co otwarto 13 listopada 2023r w Goetlu?

12. Który kierunek jest najnowszy w naszej szkole?

14. Klasopracownia nr 307 to...
16. Jaka firma sąsiaduje z warsztatami szkolnymi?

19. Ile pięter ma budynek Goetla w Suchej?
20. Na jakiej ulicy jest szkoła w Makowie Podhalańskim?

21. Kto jest opiekunem sali 118?



WDZIĘCZNOŚĆ TRADYCJA

PATRIOTYZM

WIEDZA

PAMIĘĆ SUKCES



SPOTKANIE 

ZE   ŚWIĘTYM  
MIKOŁAJEM



ZIMA I WF TO DLA NAS 
PESTKA!



ŚWIĘTY MIKOŁAJ JEST Z NAMI!



MATURA PRÓBNA Z JĘZYKA
POLSKIEGO DLA HEROSÓW! 


